
Jõhvi Keskraamatukogu nõukogu protokoll nr 1/2018

Jõhvi Keskraamatukogu                                                                13.04.2018

Algus: 16.00, lõpp 17.00
Juhataja: Ingrid Spitz
Protokollija: Anne Kippar

Osalesid: Aivo Tamm, Anneli Lamp, Dea Proode, Anne Kippar, Velli Naber.
Võttis osa: Jõhvi Keskraamatukogu direktor Ingrid Spitz.

Päevakord:
1. Nõukogu esimehe ja aseesimehe valimine
2. Raamatukogu arengukava 2018. – 2022. a kinnitamine 
3. Muud küsimused

1. Nõukogu esimehe ja aseesimehe valimine

Otsustati: valida koosoleku juhataks Ingrid Spitz.
Poolt 5 nõukogu liiget.
Otsustati: valida nõukogu esimeheks Anne Kippar ja aseesimeheks Aivo Tamm.
Poolt 5 nõukogu liiget.

2. Jõhvi Keskraamatukogu arengukava 2018. – 2022. a kinnitamine 

Ingrid Spitz tegi ülevaate raamatukogu 2018. – 2022. a arengukavast. 
Anneli Lambile jäi arusaamatuks raamatukogu tegevuste reklaami vähesus. 
Anne Kippar selgitas, et nõrkuste all on mõeldud kasutajakoolituste reklaami vähesust.
Dea Proode palus selgitada sisekommunikatsiooni nõrkuse punkti. 
Ingrid Spitz vastas, et tegelikult suuri probleeme pole, kuid alati saab asutuse 
infovahetust paremaks muuta.

Otsustati: kiita arengukava heaks ja esitada arengukava kultuuri- ja spordikomisjonile 
seisukohavõtuks ja edasiseks kinnitamiseks.
Poolt 5 nõukogu liiget.

3.Muud küsimused

Ingrid Spitz andis ülevaate 4. ja 5. mail Jõhvis toimuvatest kirjandusfestivali Prima Vista 
üritustest.
Aivo Tamm lubas abi avaliku ürituse loa taotlemisel ja Jõhvi raudteejaama juures 
toimuva ürituse elektriprobleemi lahendamisel.
Anneli Lamp pakkus kirjandusliku verandakohviku läbiviimisel oma abi.

Juhatas: Ingrid Spitz                                                       Protokollis: Anne Kippar


